



Administrative Decision (93/2026)
Listing Transfer of OMAN INDIA FERTILISER Co.
S.A.O.G

قرار إداري (93/2026)
نقل إدراج أسهم الشركة العمانية الهندية للسماذ
ش.م.ع.م

Pursuant to:

- The Royal Decree No. 18/2019 promulgating the commercial companies' law.
- The Royal Decree No.5/21 to transfer Muscat Securities Market to a closed joint stock company named Muscat Stock Exchange.
- The Royal Decree No.46/2022 promulgating securities law.
- The Article of Association of Muscat Stock Exchange SAOC.
- The Financial Services Authority Decision No. (681/2026) dated 11/06/2026, approving **OMAN INDIA FERTILISER Co.** prospectus of offering **1,672,343,750** shares for IPO at an offer price of Baiza **156** per share.

استناداً إلى:

- المرسوم السلطاني رقم [2019/18] بإصدار قانون الشركات التجارية.
- المرسوم السلطاني رقم [2021/5]م بتحويل سوق مسقط للأوراق المالية إلى شركة مساهمة عمانية مقفلة باسم شركة بورصة مسقط.
- المرسوم السلطاني رقم [2022/46]م بإصدار قانون الأوراق المالية.
- النظام الأساسي لشركة بورصة مسقط [ش.م.ع.م].
- قرار هيئة الخدمات المالية رقم (2026/681) الصادر بتاريخ 2026/06/11 م ، باعتماد نشرة إصدار الشركة العمانية الهندية للسماذ والمتعلقة بطرح 1,672,343,750 سهم للاكتتاب العام بسعر طرح قدره 156 بيضة للسهم .

And according to:

- The recommendation of Listing Department

ووفقاً لـ :

- توصية دائرة الإدراج.

It has been decided:

تقرر:

Article (1): The listing of the company shares shall be transferred from the Third Market to the Public Offering Market (Temporary Market) and be available for trading starting from Wednesday, **08/07/2026**, and the share price shall be floated only on the listing day.

المادة (1): يُنقل إدراج أسهم الشركة من السوق الثالثة إلى سوق الطرح العام (سوق مؤقت) وتكون قابلة للتداول اعتباراً من يوم الأربعاء الموافق **2026/07/08** م ويكون السهم معوماً في تاريخ ادراجه فقط.

Article (2): The listing of the company with an issued capital of OMR **107,030,000** divided into **6,689,375,000** shares shall be transferred from the Public Offering Market (Temporary Market) to the Parallel Market as of Thursday, **09/07/2026**, and the share price shall be subjected to the regular price fluctuation limits **(10%)**.

المادة (2): ينقل إدراج أسهم الشركة من سوق الطرح العام (سوق مؤقت) إلى السوق الموازية برأسمال قدره **107,030,000** ريال عماني مقسم إلى **6,689,375,000** سهم وذلك اعتباراً من يوم الخميس الموافق **2026/07/09** م وسيخضع السهم لحدود التذبذب السعري المعمول بها **(10%)**.

Bader Hamood Al Hinai
Chief Operating Officer

بدر بن حمود الهنائي
الرئيس التنفيذي للعمليات